

## TEKS UCAPAN

BRIG. JENERAL DATO' PROF DR. KAMARUDIN HUSSIN  
NAIB CANSOLOR UNIVERSITI MALAYSIA PERLIS SEMPENA  
MAJLIS ANUGERAH SERI GEMILANG UniMAP  
PADA 12 MAC 2010, DI DEWAN 2020, KANGAR PERLIS

Bismillah Hirrahman Nirrahim

Assalamualaikum Warahmatullahi Taala Wabarakatuh Dan  
Salam Satu Malaysia.

Mengadap Duli Yang Teramat Mulia Tuanku Syed Faizuddin Putra Ibni Tuanku Syed Sirajuddin Jamalullail, Raja Muda Perlis dan juga Tuanku Canselor UniMAP serta Duli Yang Teramat Mulia Tuanku Hajjah Lailatul Shahreen Akashah Khalil, Raja Puan Muda Perlis merangkap Pro-Canselor UniMAP.

Ampun Tuanku, Sembah Patik Mohon Diampun,

Terlebih dahulu, patik bagi seluruh warga Universiti Malaysia Perlis (UniMAP) merafak sembah, menjunjung kasih yang tidak terhingga, atas perkenan Duli Tuanku berdua bercemar duli berangkat ke Majlis Anugerah Seri Gemilang UniMAP pada malam ini.

Sesungguhnya kehadiran Duli Tuanku pada malam ini amat besar ertinya buat kami semua di universiti ini.

Ampun Tuanku,

Izini patik menyampaikan ucapan kepada barisan tetamu yang hadir.

Yang Amat Berhormat, Datuk Seri Dr. Mad Isa Sabu, Menteri Besar Perlis dan Yg Bhg. Datin Seri,

Ahli-ahli Mesyuarat Kerajaan Negeri serta Ahli-ahli Yang Berhormat serta isteri,

Yang Berbahagia Tan Seri Datuk Seri Dr. Haji Zainul Ariff Bin Haji Hussain, Pengerusi Lembaga Pengarah Universiti dan Yg. Bhg. Datin Seri,

Yang Berbahagia Prof. Dr. Zul Azhar Zahid Jamal, Timbalan Naib Canselor UniMAP (Penyelidikan Dan Inovasi),

Yang Berbahagia Prof. Dr. Sazali Yaacob, Timbalan Naib Canselor UniMAP (Akademik Dan Antarabangsa),

Pegawai-Pegawai Utama Universiti

Barisan Dif-Dif Kehormat, Dekan - Dekan Dan Ketua-Ketua  
Jabatan UniMAP

Wakil-Wakil Media, seterusnya warga Universiti Malaysia  
Perlis yang diraikan sekalian.

Wan Aun (Selamat Malam), Malai Vanakkam (Selamat Malam),  
Magandang Gabi (Tagalog)

Alhamdulillah, marilah kita bersama-sama bersyukur  
kehadrat Allah Subhanahuwataala kerana hanya dengan  
limpah kurnia dan inayah-Nya kita dapat bersama-sama pada  
malam ini dalam Majlis Anugerah Seri Gemilang bagi tahun  
2009 ini.

Marilah kita bersama-sama juga berdoa agar Allah  
Subhanahuwataala memberkati usaha kita ini dan  
melindungi kita semua daripada apa jua kesulitan dan  
kekurangan.

Terlebih dahulu, izinkan saya merakamkan jutaan tahniah  
dan penghargaan buat barisan jawatankuasa pelaksana yang  
bersengkang mata dalam memastikan kelancaran majlis pada  
malam ini. Sesungguhnya majlis ini dianjurkan khusus untuk  
kakitangan UniMAP yang saya sayangi.

Inilah ganjaran dan pengiktirafan untuk anda berkat usaha gigih dan komitmen jitu yang anda tunjukkan sepanjang tahun 2009 lalu.

Dikesempatan ini juga, ucapan terima kasih turut dititipkan buat semua dif-dif kehormat dari pelbagai jabatan dan institusi pendidikan di Negeri Perlis ini kerana sudi meluangkan masa dan melapangkan diri untuk memeriahkan lagi majlis kami pada malam ini.

Hadirin-dan hadirat sekalian,

Pekerja ialah seseorang yang bekerja dengan menerima upah atau ganjaran dalam pelbagai bentuk. Sama ada ganjaran itu tinggi atau rendah, berpangkat atau tidak, hakikatnya kita semua adalah pekerja.

Kita bekerja berdasarkan matlamat yang sangat penting iaitu membawa perubahan daripada negatif kepada positif, lemah kepada kuat, mundur kepada maju, dan terbaik kepada cemerlang.

Persoalan besar timbul ialah bagaimanakah cara kita untuk membawa perubahan menuju kecemerlangan ini?. Kecemerlangan tidak akan datang bergolek tanpa usaha yang gigih, tidak datang melayang tanpa tekad dan azam yang kuat.

Perdana Menteri sendiri dalam ucapannya pada Majlis Perdana Perkhidmatan Awam ke-11 (MAPPA XI) Selasa lalu menegaskan,

**“Kerajaan menyedari bahawa segala apa yang diaspirasikan tidak akan terjelma dan menjadi realiti tanpa pelaksanaan yang pantas, tepat dan berkesan. Inilah tugas para penjawat awam dalam memikul amanah yang dipertanggungjawabkan.”**

Justeru, kecemerlangan seluruh warga Malaysia umumnya, dan kakitangan awam dan swasta khususnya memerlukan cara tersendiri untuk mencapainya. Pikullah tanggungjawab yang diberikan dengan amanah dan laksanakanlah tugas anda dengan jujur dan ikhlas.

Hadirin dan hadirat sekalian,

Ramai di kalangan kita selalu berdoa memohon untuk dikurniakan kecemerlangan dan kegemilangan ini, tetapi doa tanpa usaha adalah angan-angan sahaja. Begitu juga usaha tanpa doa untuk mendapat keredhaan Allah atas usaha yang dilakukan akan membawa kepada sia-sia.

Apa yang terbaik adalah gabungan antara doa dan usaha yang sempurna akan membawa kepada kejayaan yang

diimpikan. Umumnya manusia yang berperibadi cemerlang berjaya menyempurnakan tugasnya berdasarkan kekayaan ilmu pengetahuan, penghayatan, dan pengamalan ilmunya, serta melaksanakan tugas yang sentiasa mencapai atau melebihi ukuran cemerlang.

Mereka juga digambarkan melalui tingkah laku yang sentiasa berhemah, berbudi pekerti mulia, dan menerima tanggungjawab sebagai amanah.

Justeru, marilah kita sama-sama bermuhasabah diri, sejauhmanakah kedudukan kita dalam dunia pekerjaan ini?. Adakah kita telah membawa perubahan kepada diri, keluarga, negara, organisasi dan kepentingan agama kita?.

Hadirin dan hadirat sekalian,

Sesungguhnya, sebagai nahkhoda yang mengemudi pelayaran UniMAP semenjak mula ditubuhkan pada tahun 2002 yang lalu, saya berasa amat beruntung dan bersyukur kerana dikurniakan barisan pekerja yang dedikasi dan sentiasa memberikan komitmen jitu dalam setiap kerja yang diamanahkan.

Dan dengan komitmen jitu ini jualah dapat melahirkan pelbagai kejayaan manis yang menjulang nama UniMAP sepanjang tahun 2009 yang lalu. Disebabkan itulah, Majlis ini

dianjurkan – khusus untuk menghargai sekalian yang berjaya dan cemerlang.

Dan atas dasar itulah jua, pada malam ini sebanyak 77 anugerah dalam kategori Anugerah Perkhidmatan Cemerlang bakal diberikan kepada 77 individu yang diiktiraf CEMERLANG sepanjang tahun 2009.

Selain itu, UniMAP turut menyediakan anugerah-anugerah sampingan lainnya mengikut kategori dan kriteria yang telah ditetapkan seperti, Anugerah Pentadbir Cemerlang, Anugerah Pendidik Cemerlang, Anugerah Staf Sokongan Cemerlang, Anugerah Versatil, Anugerah RPS, Anugerah Jabatan atau Unit Cemerlang, Anugerah Kecemerlangan Penyelidikan, Anugerah Pasukan Terbaik serta Anugerah Sukan.

Menyedari hakikat kewujudan UniMAP sebagai Institusi Pengajian Tinggi yang sentiasa menjalinkan kerjasama dengan pihak luar, maka sebuah anugerah khas UniMAP turut diwujudkan khusus untuk memberi penghargaan kepada agensi dan individu luar yang sentiasa membantu UniMAP tidak kira dalam apa jua bidang.

Besarliah harapan kami, agar kerjasama ini akan dapat diteruskan di masa-masa akan datang.

Hadirin dan hadirat sekalian,

Terlalu banyak kejayaan yang dicatatkan dalam direktori UniMAP sepanjang tahun lalu. Untuk menyenaraikannya satu persatu, pasti akan mengambil masa yang terlalu lama. Maka, izinkanlah saya menyebut sebahagian kecil dari kejayaan yang telah menjulang nama UniMAP sepanjang tahun lalu :

### **KECEMERLANGAN SUKAN :**

UniMAP mencatatkan pelbagai kejayaan yang membanggakan sepanjang tahun lalu, dan kejayaan paling besar pastinya disumbangkan oleh pasukan bola sepak UniMAP yang berjaya menamatkan kemarau 13 tahun selepas berjaya menjuarai Piala Emas Raja-Raja menewaskan pasukan Kedah.

Kegemilangan sukan juga ditonjolkan oleh staf UniMAP melalui Kejohanan Sukan Kakitangan Universiti-universiti Malaysia (SUKUM) yang berlangsung di Terengganu selepas muncul juara keseluruhan dengan meraih 30 emas, 16 Perak dan 8 Gangsa.

### **KEGEMILANGAN PENYELIDIKAN :**

UniMAP menjadi institusi pengajian tinggi (IPT) pertama di utara yang mendapat sijil pengiktirafan Siri Penilaian Keselamatan dan Kesihatan Pekerjaan (OHSAS) 18001:2007.



Pengiktirafan itu juga menjadikan UniMAP sebagai IPT kedua di negara ini yang menerima pensijilan itu selepas Universiti Malaysia Pahang.

Dalam aspek penyelidikan dan pembangunan produk, UniMAP mempunyai para penyelidik berdaya saing yang telah menerima pelbagai pengiktiran di peringkat nasional dan antarabangsa. Sepanjang tahun 2009, UniMAP telah mencatatkan kejayaan 100% di dalam pameran-pameran penyelidikan di peringkat antarabangsa.

Terbaru pada awal Februari lalu, UniMAP berjaya merangkul dua pingat emas, lapan perak dan 12 gangsa dalam Malaysia Teknologi Ekspo (MTE) ke - 9, 2010 yang diadakan di Pusat Dagangan Dunia Putra (PWTC).

Jika pada tahun lalu, UniMAP berjaya memperoleh geran penyelidikan bernilai RM4 juta yang menempatkan UniMAP di kedudukan terbaik sebaris dengan Universiti bertaraf APEX dan penyelidikan, awal Februari lalu pula, UniMAP diberikan khabar gembira oleh KPT apabila memperoleh geran tambahan di bawah skim FRGS bernila RM1.61 juta.

Kini, UniMAP mengorak langkah maju setapak lagi melalui usaha ke arah agenda pengkomersilan dengan tujuh daripada 63 produk UniMAP kini telah menerima IP nombor, 54 produk

sedang melalui proses Carian Novelty dan dua produk sedang melalui fasa copyright perisian.

UniMAP juga baru-baru ini menerima kunjungan daripada Menteri Sains, Teknologi dan Inovasi, Datuk Seri Maximus Ongkili yang juga Menteri Mentor UniMAP.

Hasil lawatan itu, beliau telah member jaminan untuk membantu memaju serta mengkomersialkan produk teknologi nano yang dihasilkan oleh IPT menerusi penubuhan Unit Teknologi Nano (UTN) yang akan dipertanggungjawabkan untuk menghimpunkan semua hasil inovasi teknologi nano IPT selain membantu mencari pasaran bagi memasarkannya sekali gus berkeupayaan menjana ekonomi negara.

Beliau turut memuji kesungguhan dan keupayaan IPT, termasuk UniMAP menghasilkan produk teknologi nano yang sangat membanggakan dan kementerian melihat secara serius untuk mengembangkan penghasilan inovasi berkenaan.

**(Mohon Dato' berhenti seketika untuk tayangan multimedia)**

Hadirin dan hadirat sekalian,

Kegemilangan dan kecemerlangan yang dicatatkan selama ini harus diteruskan. Kikiskan sifat dan rasa berpuas hati

sebaliknya tingkatkan lagi usaha untuk masa depan yang lebih gemilang.

Perjalanan kita masih jauh, dan kita sendiri tidak pasti apa ranjau yang bakal menanti di hadapan. Maka sewajarnya kita berusaha melakukan perubahan menuju *hasanah* (kebaikan) yang mana ia bermula dari dalam diri setiap individu. Akhir kata, izinkan saya menitipkan pesanan untuk diri saya dan juga anda semua dalam bentuk puisi :

Walaupun kita tahu  
yang Dia Menetapkan..

Yang mana satu titisan yang awal turun  
Yang mana satu titisan yang akhir turun  
walau di mana benua sekali pun  
walau di langit ke tujuh..  
walau di lautan pekat hitam..  
kita tau semua itu  
kita jua sepatutnya sedar  
sepatutnya tahu  
yang kita tidak akan tahu  
walau seminit hari esok  
walau sesaat ketika nanti  
Apa yang bakal terjadi..

Maka, berjuang lah  
dengan senjata kelebihan anugerahNya

Yakni akal dan kalbu  
dibantu dengan enam pancaindra  
walaupun penuh keterbatasan

Sekian, semoga kegemilangan terus menjadi milik warga UniMAP.

Ampuan tuanku,

Sekian sahaja ucapan patik. Akhir kata, patik sekali lagi mewakili anggota jawatankuasa penganjur dan seluruh warga UniMAP ingin merafak sembah, menjunjung kasih yang tidak terhingga kepada ke bawah Duli Tuanku berdua kerana sudi bercemar Duli berangkat ke Majlis Anugerah Seri Gemilang UniMAP 2009 ini.

Patik sudahi dengan Wabillahi Taufik Walhidayah,  
Wassalamualaikum Warahmatullahi Taala Wabarakatuh.